
Hei!
 
I forbindelse med rullering av kommuneplanen har rådmannen bestilt kartlegging av framtidig behov 
for barne/avlastningsboliger, og permanente ungdomsboliger.
Vi har for så vidt oversikt over dagens antall barn/unge under 18 år med spesielle behov.
Men et boligbehov kan jo være så mangt.
Derfor tror jeg det er viktig å invitere foreldre/foresatte til disse barna med i dette planarbeidet.
Eller er det slik at de åpne grendemøtene dekker dette?
Vi har til nå intervjuet 3 foreldrepar, som alle er interessert i kommunens planer for denne gruppen.
Og jeg har inntrykk av at de foretrekker mindre fora når slike saker diskuteres
 
I ReHab-uka 2011(uke 43) planlegger vi et møte med foreldre til denne gruppen og ansatte som jobber i 
forhold til dem i dag.
Tema er "Fra barn til voksen" for denne gruppen, og vi har avtale med innleder fra Tronsletten.
Jeg vil tro at bolig er et naturlig tema på et sånt møte.
Jeg kan også tenke meg et eget møte ang. framtidas tilrettelagte boliger i Bjugn.
Da hadde det vært fint om du kunne delta og evnt. si noe om kommuneplanen.
Eller kanskje vi kan kombinere det.??
Tenk på det, kanskje jeg er på villspor? :-)
 
Hilsen Hanna Murvoll  
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